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  Üniversite eğitiminiz ve deneyimleriniz kariyerinize nasıl katkı sağladı? 

Üniversite lisans eğitimim ve sonrasındaki yüksek lisans, yurtdışı eğitim ve doktora 

eğitimlerim, bulunduğum tüm alanlarda bana önemli katkılar sağladı. 

🌟 Kariyer yolculuğunuz nasıl başladı? Mezuniyetten sonra ilk adımlarınız 

neler oldu?   
Mezun olduktan sonra, 2013 yılında yüksek lisans eğitimine başladım ve 2014-2015 

yılları arasında yüksek lisans tez döneminde İtalya'nın Torino Teknik Üniversitesi'ne 

(Politecnico di Torino) değişim öğrencisi olarak gittim. Orada bölümdeki yüksek lisans 

derslerini aldım ve tezimi hazırladım; Türkiye'ye döndüğümde tez sunumumu 

yaparak mezun oldum. Mezuniyetimin ardından Türkiye'nin en prestijli kumaş üretim 

firmalarından Saydam Tekstil’de işe başladım ve yaklaşık 6 ay sonra Bursa Uludağ 

Üniversitesi Tekstil Mühendisliği Bölümünde doktora eğitimine başladım.Bu süreçte 

Anadolu Üniversitesi Açıköğretim Fakültesi İşletme Bölümünden de mezun oldum. 

Aynı yıllarda Tekstil Mühendisleri Odası Bursa Şubesinden yönetim kurulu için davet 

aldım ve seçimler sonrası oda yönetimine "Sayman Üye" olarak katıldım. 

⚙  Karşılaştığınız en büyük zorluk neydi ve bunu nasıl aştınız? 

Karşılaştığım en büyük zorluk, işe başladığım dönemde teorik olarak iyi bir eğitim 

almış olmama rağmen, ilk aylarda bulunduğum pozisyonun da etkisiyle teorik 

bilgilerimi iş ortamında yeterince uygulama imkânı bulamamam ve motivasyonumun 

hızla düşmesiydi. Ancak iş çevremin potansiyelime olan inancı sayesinde kendimi 

toparladım ve teknik satın alma ile ilgili işimde derin bir araştırma sürecine girdim. 

Yazdığım raporlar sayesinde firmanın tedarik kanallarını güçlendiren, yenilikçi 

ürünlerin daha fazla firma bünyesine kazandırılmasını sağlayan ve yurtdışı 



tedarikçileriyle kurulan tedarik zincirini güçlendiren çalışmalara imza attım. Bu 

süreçte işe olan motivasyonum hızla yükseldi ve firma içindeki pozisyonum güçlü bir 

noktaya evrildi. Bu sıkıntıyı aşmamdaki en önemli unsurlar; çevremle kurduğum 

yapıcı iletişim, istikrar, güçlü araştırma ve yoğun çalışma oldu. Bu unsurlar süreci 

başarılı şekilde atlatmamın anahtarları haline geldi. 

   Şu anda yaptığınız iş ve başarılarınız hakkında kısa bilgi verir misiniz? 

Şu an tekstil sektöründe faaliyet gösteren, 2025 yılı itibarıyla 5. yılına ulaşan, Cinko 

Road Tekstil San. ve Tic. AŞ isimli; üst segment kadın kumaşlarını dünya çapında 

müşterilere ihraç eden ve nitelikli iplikleri Türkiye tekstil piyasasına sunan bir firmanın 

kurucusu ve sahibiyim.2014 yılında yönetim kuruluna girdiğim Tekstil Mühendisleri 

Odası Bursa Şubesi'nde, 2025 yılı itibarıyla şube başkanlığına seçildim.2024 yılında 

Bursa Uludağ Üniversitesi Fen Bilimleri Enstitüsü Biyoteknoloji Anabilim Dalında 

ikinci doktora eğitimime başladım ve şu anda ders döneminin sonundayım. Geçmişe 

döndüğümüzde, öğrencilik yıllarımda bir ekip arkadaşı grubuyla birlikte kurduğumuz 

ve 3 yıl yönetim kurulunda bulunduğum Uludağ Astronomi Topluluğu’nda, TÜBİTAK 

projesi kapsamında öğrencilere yönelik temel astronomi eğitimi projesinde eğitmen 

olarak görev yaptım. Aynı dönemde lisans bölümümde 3 yıl süreyle sınıf temsilciliği 

görevini yürüttüm ve 4. sınıfta BUÜ Tekstil Mühendisliği Topluluğu’nun başkanlığını 

yaptım. Lisans eğitimim sırasında aynı zamanda Anadolu Üniversitesi (Açıköğretim 

Fakültesi) Kamu Yönetimi Lisans Programına devam ettim ve 2012 yılında bu 

bölümden de mezun oldum.2018 yılında Bursa Uludağ Üniversitesi'nde "Pedagojik 

Formasyon" programını tamamladım. Aynı yıl, ikinci yüksek lisans eğitimim için Bursa 

Teknik Üniversitesi Lif ve Polimer Mühendisliği Bölümüne başladım ve ders dönemini 

tamamladım. Saydam Tekstil’de çalıştığım dönemde, 28 yaşında fabrika 

müdürlerinden biri olarak firma tarihinin en genç müdürlerinden biri oldum. Ayrıca 

çalışma yıllarımda ve sonrasında, İtalyan Ticaret Bakanlığı, İstanbul Başkonsolosluğu 

ve İtalyan Ticaret Ajansı’nın davetiyle 5 kez Milano’da Türk delegasyonu üyesi olarak 

ve 2023 yılında Floransa’da davetli tek Türk üye olarak dünyanın en prestijli iplik 

fuarlarına katıldım. Yüksek lisans ve doktora dönemlerimde SCI kapsamında 

yayınlanmış akademik makalelerim, ulusal patent başvurularım ve çeşitli kongre ve 

sempozyumlarda sunulmuş bildirilerim bulunmaktadır. 

💡 Yeni mezunlara veya öğrencilere verebileceğiniz en önemli tavsiye nedir? 

Öğrenci ve yeni mezun olan arkadaşlarımıza en önemli tavsiyelerim; okulda 

öğrendiklerinizle yetinmeyip kendinize yatırım yapmanız olur. Dersler oldukça önemli 

ama hem hayatta hem de iş hayatında sizi asıl güçlü kılacak şey; meraklı olmak, 

araştırmaya açık olmak ve elinizi taşın altına koymaktan çekinmemektir. Ne kadar 

erken staj yapar, öğrenci topluluklarına katılır, sektörle temas kurarsanız, mezun 

olduğunuzda o kadar rahat edersiniz. Yabancı dil gerçekten çok önemli; yurtdışına 

çıkma fırsatlarını mutlaka değerlendirin çünkü orada kazanacağınız bakış açısı size 

büyük avantaj sağlayacaktır. Mezun olduktan sonra meslek odalarına (TMMOB 

Tekstil Mühendisleri Odası) üye olmalarını oldukça önemli buluyorum ve her 



mezunumuza kesinlikle öneriyorum. Bu sayede, sektörde meslektaşlarınıza daha 

kolay ulaşacak ve dayanışma içinde olacaksınız. Ve şunu unutmayın: İş hayatına 

atıldığınızda zorluklarla karşılaşmamız çok doğal. Önemli olan bu zorluklardan 

kaçmak değil, onlarla başa çıkmayı öğrenmek. Teknik bilginin yanında iletişim 

becerilerinizi geliştirmek, ekip çalışmasına uyum sağlamak ve güvenilir biri olmak sizi 

hep bir adım öne taşır. Küçük adımların, zamanla ne kadar büyük farklar yaratacaktır; 

o yüzden sabırlı olun ve sürekli gelişmeye açık kalın. Gerçekten emek veren her 

insanın bir noktada karşılığını aldığını da unutmamak gerekir. Tüm arkadaşlarımıza 

çalışma hayatlarında başarılar diliyorum.  
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